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Folketingsmedlem Rasmus Horn Langhoff (S) har den 16. maj 2017 stillet mig 

følgende spørgsmål, som jeg hermed skal besvare. 

Spørgsmål nr. S 1208: 

Hvad er ministerens holdning til, at Villum Christensen (LA) sår tvivl om den 

planlagte elektrificering af hele Nordvestbanens strækning mellem Roskilde og 

Kalundborg, som det fremgår af artiklen ”Elektrisk Nordvestbane måske kun til 
Holbæk” bragt i Nordvestnyt den 15. maj 2017? 

Svar: 

Elektrificeringsprojekterne Fredericia-Aarhus-Aalborg og Roskilde-Holbæk-

Kalundborg er en del af aftalen om Togfonden DK mellem den tidligere S-R-

SF-regering, EL og DF. Regeringen har med finanslovsaftalen for 2017 valgt at 

indbudgettere projekterne, fordi vi støtter elektrificering af fjernbanen. 

Siden starten af maj har der været drøftelser med forligskredsen om status for 

økonomien bag projekterne i Togfondens fase 1, herunder af en samlet fordy-

relse på de to elektrificeringsprojekterne i størrelsesorden 0,5 mia. kr. I disse 

drøftelser deltager spørgerens parti også. 

Næste møde er planlagt til den 6. juni. 

Med venlig hilsen 

Ole Birk Olesen 
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